
Et slags bestyrelsesmøde, den 2 juni 2020. 
Afd. 26. 
Deltagere: Jes, Marianne, Lars, Conni og Claus. 
Afbud: Lene. B 
 
Pga. Covid-19 har bestyrelsen ikke holdt møde siden den 22 januar 2020, så den 2 juni mødtes vi lige til et 
lille møde, for at få et lille overblik over, hvad der er sket i den mellemliggende tid og hvad vi kan forventer, 
der sker fremadrettet. 
 
Fælleshuset har været lukket for udlejning, siden marts og vi ved endnu ikke hvornår der bliver åbnet for 
udlejning igen og med hvilke retningslinjer. Mange har booket i august og september, med håbet om at det 
igen bliver åbnet snarest.  
Vi informere når vi ved mere. 
 
Vores årlige Rundgang 2020, blev også aflyst, men måske kan vi nå at afholde det inden budgettet skal ligge 
klar. 
 
Det årlige Regnskabsmøde blev ligeledes aflyst, men vi kunne kommentere via mail. 
 
I skrivende stund, er det endnu ikke helt klart, om vi får lov til at holde det årlige afdelingsmøde i august. 
Måske bliver det udsat, måske bliver det droppet og eller vi afholder det, som normalt. 
 
Føtex har opsat reklamer på Europa paller, ved Randersvej. Vi har sagt god for at de står der, foreløbig til 
den 31 juli 2020. Afd. får en indtægt på 5000 kr, for det. 
 
Salling Group har tidligere ansøgt om opstilling af en pylon, på området ved flagene, men projektet er 
skrinlagt. 
 
Der har været mangelgennemgang af vores badeværelser. 
 
Driftkontoret forventer at åbne for personlig henvendelse, den 8 juni 2020. 
 
Vi håber at I alle har klaret og klare jer, under denne corona krise. 

God sommer☀️😊 
Mvh. Bestyrelsen afd. 26 
 
 


